
Schriftelijke vraag:
Vraagnummer: S-162

Datum indiening: 2 december 2013 

Onderwerp: Ontwikkeling Rijzenburg, Rijksweg Noord

Naam indiener: Michaël van den Boogaart

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:
In  november  2012  zijn  er  door  GBO  vragen  gesteld  m.b.t.  de  stand  van  zaken  in  de 
ontwikkeling van Boerderij Rijzenburg. ( vraag S-139 d.d. 14 november 2012)

Die vragen zijn beantwoord. Daarin werd door het college aangegeven dat er uitzicht was op 
een ontwikkeling die in mei 2013 zijn beslag zou kunnen krijgen.
Met  betrekking tot  het  verzoek om handhavend te gaan optreden,  bestuursdwang toe te 
passen teneinde het monument bewoonbaar te houden e.d. werd er, 4 december 2012, door 
het college afwijzend gereageerd.

In de welbekende wandelgangen is door de wethouder enkele malen aangegeven dat er nog 
ontwikkelingen waren.
Voor zover nu bij GBO bekend is zijn alle ontwikkelingen gestaakt.

Vragen:
1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot  de ontwikkelingen inzake Boerderij 

Rijzenburg?

Indien er inderdaad géén feitelijke ontwikkelingen meer zijn én; gegeven het feit dat er door 
ernstig nalatig handelen van de eigenaren van Boerderij  Rijzenburg het monument teloor 
dreigt te gaan:

2. Is er een actuele controlerapportage m.b.t. de staat van het monument?

In de memo van 4 december 2012 gaf het college aan dat aangifte tegen de eigenaar van 
het  monument  en  handhaving  prematuur  was  er  het  college  eerst  wilde  bepalen  welke 
bestuursrechtelijke wegen openstonden voor de gemeente.
GBO gaat er vanuit dat dat onderzoek is afgerond.

3. Op welke termijn denkt het college bestuursrechtelijke maatregelen te nemen?
4. Welke maatregelen heeft het college voor ogen?

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:
GBO; Michaël van den Boogaart
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